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Bloemendaal,  15 maart 2017 

 

 

Betreft:  zienswijze mhc  HBS en SEAH op de ontwerp weigering en het ontwerp 

besluit weigering omgevingsvergunning met betrekking tot het halve kunstgrasveld 

voor HBS. 

 

 

Geachte college, leden van de gemeenteraad, 

 

Andermaal richten wij ons tot u met het verzoek HBS wel een verklaring van geen 

bedenkingen en een omgevingsvergunning te verlenen voor de aanleg van een half 

kunstgrasveld op ons sportterrein Bleek en Berg. Dit conform de besluiten die het 

college van Burgemeester en Wethouders tot tweemaal toe eerder heeft genomen.  

Ook is dit voorstel geheel in overeenstemming met het door u vastgestelde beleid 

ten aanzien van sportcomplexen en sportclubs. We maken ons sportterrein  

geschikter voor onze sport, zoals die heden ten dage wordt uitgeoefend. We doen 

dat zelfstandig en op eigen kracht. 

 

Het is voor ons onbegrijpelijk dat u ons en met ons onze leden, met name onze 

jeugdleden, en de leden van alle andere Bloemendaalse  sportclubs zo in de steek 

laat. U schept een precedent waarbij ook andere sportclubs in de gemeente geen 

ruimte wordt toegestaan om zelfs binnen de grenzen van hun eigen sportcomplex 

zich te ontwikkelen. Met dit ontwerpbesluit gooit u uw eigen sportbeleid in de 

prullenbak en maakt u de gemeente tot een onbetrouwbare partner.  

 

Mocht u volharden in uw dwaling adviseren wij u dan ook  om de volgende 

sportnota tot drie zinnen te beperken: de ge ee teraad a   Bloe e daal houdt 
niet van sport. Zeker geen georganiseerde sport en al helemaal niet de hockeysport. 

Daar aar ogelijk ordt dat da  ook tege ge erkt e  o t oedigd.  Het scheelt 

een hoop bestuurlijke drukte en ambtelijke capaciteit en het is precies wat u uw 

college nu voorschrijft. 

 

Toch nog wat informatie over onze club en onze aanvraag in de hoop u van uw 

heilloos pad te laten weerkeren. 

 

 



 

 

 

 

 

De aanvraag 

 

Het gaat om een half kunstgrasveld dat tegen de bestaande kunstgrasvelden wordt 

aangeplakt. Totale oppervlakte is 50 x 50 meter met een zwart of groen geschilderd 

hekwerk er omheen en voor het zicht van de Brederode laan afgeschermd door een 

haag. Het gaat daarmee om een aanpassing van ons sportcomplex van minder dan 

10% van het oppervlak. Er komt geen verlichting en ook geen reclameborden  en het 

veld zal dan ook niet worden gebruikt na zonsondergang. Van een extra 

ballenvanger willen we ook afzien – ook al schrijft de bond dit voor, immers er 

spelen alleen kinderen tot 11 jaar. Waaronder de kinderen van de statushouders (zie 

bijlage). Ook zijn we, in overleg met buurtbewoners, bezig met een pilot om 

geluidswerend materiaal aan te brengen op de goals. Minder geluid… aar dat zal 
wel weer niet meetellen voor de aanvraag. 

 

De bedoeling van de aanvraag 

 

De bedoeling van deze aanvraag is niet verdere groei van onze vereniging. Door deze 

aanvraag kunnen we de trainingen aan onze kinderen iets beter indelen en blijft 

onze speelruimte voor de competitie gelijk. De KNHB heeft namelijk het tijdvak dat 

gereserveerd wordt per wedstrijd verruimd. Dit in verband met de ontwikkeling van 

watervelden die regelmatig besproeid moeten worden. Daardoor kunnen er per 

competitiedag (zaterdag) minder wedstrijden per veld gespeeld worden. Door een 

half kunstgras veld er bij past het net weer. 

 

De bedoeling van onze club 

 

Wij zijn een bijna 100 jaar oude vereniging die als sinds begin vijftiger jaren op deze 

plek sport.  We zijn dus geen indringers of nieuwkomers in de buurt. We zijn de 

oudste bewoner. We zijn van oudsher een open en sociale vereniging waar iedereen 

welkom is. We vinden het leuk om op een hoog niveau te hockeyen. We zijn er dan 

ook trots op dat ons dat lukt. Gezien de bezoekersaantallen wordt dat ook door de 

inwoners van Bloemendaal gewaardeerd.  

 

Maar minstens even belangrijk is dat iedereen bij ons lid kan zijn, ongeacht je aanleg 

of sportintentie (fanatiek of recreatief). Je hoeft wat ons betreft niet eens te 

hockeyen. Als je je thuis voelt en je wilt iets doen voor onze vereniging hoor je er bij. 

Daarmee zijn wij, en met ons onze zusterverenigingen, precies de ´maatschappelijke´ 

organisatie waarnaar u zo op zoek bent in uw sociaal beleid. 

 

Want we zorgen niet alleen dat kinderen en volwassenen gezond bewegen en 

gezonder gaan leven. We leren onze kinderen ook een aantal normen en waarden 

die a  groot ela g zij  oor de door zo ge e ste so iale sa e ha g . Het gaat 
om sportiviteit, respect, weerbaarheid en met tegenslag om kunnen gaan,  



 

 

 

 

 

 

samenwerken in teamverband en weten dat lid zijn van een vereniging betekent dat 

je iets doet voor je club. We zijn dus geen permanent overlast veroorzakende 

hockeyfeest fabriek zoals sommige mensen u hebben doen geloven. We zijn een 

gezellige hockeyclub. 

 

Overlast en natuur 

 

Vreemd genoeg heeft een deel van uw raad bij eerdere behandeling van ons verzoek 

er zaken bij gehaald die geen afwegingsgrond kunnen zijn bij de beoordeling.  

De helft van het halve veld ligt in een zone die bestempeld is als landschappelijk 

waardevol omdat het zicht geeft vanaf een strandwal (de Brederodelaan) op een 

oor alige stra d lakte. Be ou  het iet zo’  25 eter uit de eg.  Luidde 
destijds het advies. Wat op de plankaart ruimhartig opgeschaald is naar 70 meter. 

 

Met de komst van een half veld blijft het zicht op de strandwal in tact. De afstand tot 

de weg is zeker 45 meter! Die strandwal is trouwens door de gemeente , in verband 

met de zeer geslaagde herstructurering van de Brederodelaan, ter plaatse 

afgegraven en weer verbreed. Zonder dat dit blijkbaar de landschappelijke waarde 

aantast. 

 

De woorden overlast en natuur zijn nog niet gevallen, omdat ze geen onderdeel 

uitmaken van het beoordelingskader! Ons sportterrein is een sportterrein. Al sinds 

1951. Daarvoor was het een tuinderij en daarvoor was het een bleekveld. Al eeuwen 

is het dus geen ongerepte natuur waar elke week de tere parnassia door lompe 

hockeyschoenen wordt vertrapt. Het argument dat het om natuurbehoud zou gaan, 

is buiten het beoordelingskader en onzin. 

 

Ook zorgen we overlast. Voor het kunstgras werden alle vijf de velden bespeeld. Dus 

ook pal aan de Brederodelaan. Dat gebeurt sinds de komst van kunstgras 

mondjesmaat. Toch is er sprake van enorme overlast volgens sommige insprekers bij 

uw commissie vergaderingen. In de maanden juni, juli en augustus worden onze 

velden niet of slechts mondjesmaat gebruikt. Ook in december, januari en februari 

wordt er nauwelijks gespeeld. Effectief maken we dus 6 maanden per jaar gebruik 

a  o ze elde . Dat ge ruik is ooral ’s iddags a s hooltijd e  ’s a o ds tot half 
elf. Ballen worden hard in goals geknald en er wordt geschreeuwd vooral door 

kinderen in de schoolgaande leeftijd. Het lijkt erg op iemand die een huis koopt 

naast een school en vervolgens gaat klagen dat de school overlast geeft. 

 

We willen graag constructief met onze buren spreken en afspraken maken. Zoals we 

nu bijvoorbeeld met de geluiddemping in de goals bezig zijn. Per slot van rekening 

woont een groot deel van onze leden tegenover ons. We houden rekening met onze 

buren. Bijvoorbeeld bij jeugdfeesten. In het verleden hebben we ons tweede  



 

 

 

 

 

 

kunstgrasveld niet aan de weg gelegd terwijl dat toen nog wel mochten. Dat was 

mede ingegeven door de wens het voor buren zo prettig mogelijk te houden. 

 

Tot slot 

Wij hopen van harte dat u toestemming geeft. Buiten ons sportterrein is geen enkele 

mogelijkheid om een veld aan te leggen en nu maakt u ons dat ook onmogelijk op 

ons sportterrein. U doet ons en onze leden tekort. 

 

 

Namens het bestuur van mhc HBS en de Stichting Exploitatie en Accommodatie HBS, 

 

 

 

Marten van Vliet        Jan Pool 

voorzitter    bestuurslid breedtehockey 


